

Referat fra Helios bestyrelsesmøde d. 10. februar 2025.

Indkaldt: Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Annette Christiansen, Anne-Mette Momsen. **Suppleant** Jette Møller.

Afbud: Lars.

Ordstyrer: Sofie.

Referent: Hanne

Kl. 19.00 - 19.15: Besøg af mulig kandidat til bestyrelsen, Carsten Melgaard.

Dagsorden:

	Karakter	XX	Forklaring	kommentarer	Referat
1.	Godkendelse af referat fra d. 8. januar				Godkendt
3.	Godkendelse af Dagsorden				Godkendt
2.	Generalfor-samlingen	LK HH	Forberedelse. Vedtægtsændringer Bilag Hvem genopstiller? Nye opstillinger. Regnskab og budget. Bilag.		Vi indkalder kl. 19 - 21. Vedtægtsændringer sendes ud sammen med indkaldelsen/dagsordenen. Sofie, Peter, Henrik, Nils genopstiller. Annette genopstiller ikke. Jette opstiller. Der skal findes 2 suppleanter. Regnskab og budget vedtaget.
4.	Hvordan vil vi bruge de 6 gange, vi selv må skænke og hvad skal proceduren være?	HH	Forslag: Bestyrelsen prioriterer. Procedure for hvordan Nathan skal have besked. Spiritusbevilling.		Til events i mødelokalet og f.eks. open air. Vi orienterer på tovholder møderne, når vi står for drikkevarer og Nathan skal have skriftlig besked. Vi skal søge spiritusbevilling.
5.	https://offspringfilmfestival.dk/		Ingrid har delt dette	.	Vi forholder os ikke til dette, da vi ikke ved hvad vi skal tage stilling til.
6.	Ramme/input til samarbejdet med rep. gruppen	alle	Det er Peter og Nils, der repræsenterer os i samarbejdet.		Nils og Peter kom med et forslag, som blev godkendt som oplæg til repertoiregruppen.
7.	Aftale med Ugeavisen om PR	HHH			Udskudt til næste møde.
8.	Belysning i foyer	NTC AMM			Der er et forslag til belysning i foyeren, - der ansøges fonde.

9.	Hvad skal der på væggen i stedet for banneret?	ntc	Forslag		Nils laver et nyt forslag kun med logoet. 1. step er at spørge ejeren af huset.
10.	Forslag om billetsalg og PR v. udlejning til kommercielle	HH	Fra event og PR gruppen.		Enighed om at vi ikke laver pr og billetsalg for kommercielle lejere. Hanne orienterer Alex.
11.	Indkøb af et grund musikanlæg via fondsansøgninger	HH	Vil muliggøre koncerter med overskud eller minimum løbe rundt.		Johnny og Emilie arbejder videre med et forslag, indhenter tilbud og så tages det op igen i bestyrelsen.
12.	Nyt fra tovholdermødet		operabio		Operabio, - billetter kst. 150 kr. og så er det uden vin/vand., Hanne beder Philip om at lave prisen om, da der ikke er solgt nogen billetter til marts endnu.
13.	Evt.	HH J.M. J.E AC	Forslag fra Alex: kr. til kræftens bekæmpelse. Sponsor billetter Indgå aftale om it sikkerhed. Der skal nedsættes et udvalg i forhold til koder osv.		DEtte siger vi nej til, da vi har besluttet at vi ikke støtter nogen. Hanne giver Alex svar. Sættes på til næste møde. Johnny går videre med dette. Sættes på dagsordenen til næste møde.

Næste møde 11. marts